
Protokół Nr 12/16 

 

z 13-go posiedzenia Komisji Gospodarczej i Finansów Rady Gminy Grabowo  

odbytego w dniu 30 sierpnia 2016 r. w sali narad w Urzędzie Gminy Grabowo. 

 

Początek posiedzenia - godzina 10.00, zakończenie - godzina 11.08. 

Posiedzeniu przewodniczył p. Marek Zielonka - Przewodniczący Komisji, protokołowała Anna Świrydowicz. 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1) Marek Zielonka, 

2) Brzózka Henryk,  

3) Milewska Jadwiga 

4) Rydzewski Ryszard, 

5) Szwedo Ewa 

6) Skrodzki Michał  

7) Wiszowaty Marek 

8) Banachowski Robert 

 (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Przewodnicząca Rady Gminy – p. Mirosława Pogorzelska,  

2. Wiceprzewodniczący Rady Gminy - p. Janusz Wiśniewski, 

3. Wójt Gminy –p. Andrzej Piętka,  

4. Skarbnik Gminy – p. Edyta Mosakowska,  

5. Kierownik referatu UG – p. Stanisław Wróbel, 

Porządek dzienny posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Informacja o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2016 r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których zarządzającym lub 

właścicielem jest Gmina Grabowo oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

5. Wolne wnioski.  

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. 13-te posiedzenie Komisji Gospodarczej i Finansów Rady Gminy Grabowo otworzył p. Marek 

Zielonka - Przewodniczący Komisji, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 

Przedstawił członkom Komisji proponowany porządek dzienny posiedzenia, który został przyjęty bez uwag.  

Ad. 2. Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Gospodarczej i Finansów w zapisanym brzmieniu został 

przyjęty jednogłośnie. 

Na stan 8 członków Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło  8 osób. W głosowaniu jawnym wszyscy 

członkowie Komisji głosowali za przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia w zapisanym brzmieniu. 

Ad. 3. Informację dotyczącą przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2016 roku przedstawiła 

skarbnik gminy – p. E. Mosakowska. Poinformowała, iż Zarządzenie Wójta Nr 151/16 z 28 lipca 2016 r. w tej 

sprawie, zgodnie z wymaganymi przepisami prawa, przesłane zostało do zaopiniowania Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Białymstoku oraz do zapoznania radnym Gminy Grabowo. Szczegółowo przedstawiła treść 

części opisowej stanowiącej załącznik do zarządzenia (zarz.151/16 Wójta Gminy Grabowo z 28 lipca 2016r. 

stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 



Wójt stwierdził, iż cieszy fakt, że jest wysoka ściągalność podatków i opłat lokalnych – pow. 50 % 

planowanych dochodów. Poinformował też, iż ze względów niezależnych od organu, nie otrzymaliśmy 

dofinansowania na wcześniej zakwalifikowana drogę, gdyż, jak poinformowano pismem z Podlaskiego 

Urzędu Wojewódzkiego, błędnie zastosowano kurs Euro do przeliczenia środków na dofinansowania 

wniosków i zamiast 110 dofinansowano 101 wniosków, a nasza droga była na 104 pozycji. 

Radny – p. M. Zielonka zwrócił się z prośbą aby w przyszłości w części opisowej budżetu podawać wskaźniki 

procentowe we wszystkich działach prowadzonej działalności. 

Pani Skarbnik poinformowała, że dane procentowe zawarte są w zestawieniach tabelarycznych. 

Innych uwag i wniosków merytorycznych do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

Ad. 4. a) Projekt uchwały przedstawił p. S. Wróbel informując, że chodzi o część drogi położonej na działce 

ewid. Nr 97 w obrębie Marki, która została podzielona na dwie działki o nr 97/1 i 97/2. Zaliczając tę drogę do 

kategorii dróg gminnych w przyszłości będziemy mogli ubiegać się też o środki zewnętrzne (projekt uchwały 

stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag w tej sprawie. 

Przewodniczący Komisji poddał opinię projektu uchwały pod głosowanie. 

Komisja przyjęła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (Opinia nr 13/81/16 stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Ad. 4. b) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których zarządzającym lub właścicielem jest Gmina Grabowo oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków, z autopoprawką Wójta, przedstawił p. S. Wróbel, który poinformował, że w załączniku Nr 1 do 

poprzednio podjętej uchwały, należało nanieść korekty w wykazie w stosunku do przystanków położonych 

przy drogach powiatowych oraz ująć inne przystanki przy drogach gminnych (projekt uchwały stanowi 

załącznik Nr 5 do protokołu). 

Ponadto, poinformował, że do Urzędu Gminy Kolno i Powiatu wystosowane zostały pisma o ujęcie w 

stosownych uchwałach wykazów przystanków na terenie objętym działaniem w/w instytucji (w Kossakach 

oraz przy drogach powiatowych). 

Komisja nie wniosła zarzutów do przedstawionego projektu. 

Przewodniczący Komisji poddał opinię projektu uchwały pod głosowanie. 

Komisja przyjęła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których zarządzającym lub właścicielem jest Gmina Grabowo oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków (Opinia nr 13/82/16 stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

W głosowaniu jawnym spośród obecnych 8 członków, za przyjęciem opinii głosowało 8 członków Komisji. 

Nie było członków Komisji głosujących przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 

Ad. 5. W tym punkcie posiedzenia Wójt Gminy poinformował, że z Zarządu Powiatu Kolneńskiego wpłynęło 

pismo, w Zarząd informuje, iż zamierza zgłosić drogę powiatową 1852B, na odcinku Grabowo – Konopki 

Białystok, w naborze wniosków w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej 

na lata 2016-2019” jako kontynuacji poprzedniej inwestycji na tej drodze. Tym samym zwraca się o wsparcie 

finansowe inwestycji - budowy drogi z udziałem partnera powyżej 50%, celem uzyskania we wniosku 

dodatkowych punktów za prowadzenie wspólnej inwestycji /partnerskiej/ i zwiększenia szansy na uzyskanie 

dofinansowania.  

Ponadto, Komenda Powiatowa Policji w Kolnie również zwróciła się z prośbą o dofinansowanie wyposażenia, 

jednak nie przyjęto zmian w budżecie i nie ma możliwości dofinansowania w chwili obecnej. 

Innych tematów dyskusji nie podjęto. 

Ad. 6. Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Komisji - p. Marek Zielonka podziękował 

obecnym za udział i zamknął 13-te posiedzenie Komisji Gospodarczej i Finansów Rady Gminy Grabowo. 

 

  Protokołowała:            Przewodniczący Komisji 

Anna Świrydowicz         

Marek Zielonka 


